

# Teaching and Learning

9/10/22

VISUAL  
SUPPORT TO  
HELP WITH TPS



When using think, pair, share it's useful to use a visual to highlight which step of the process we are on! Ari trialled this at the beginning of the year with her class and it was very effective. Have a look this video of Aisling using the lights to support her class with a visual of what stage of the Think, pair, share, they are at. You can get these at Dollar store for 25 QR.



An extension of think pair share which you might want to try is think, pair, square, share. This means more students and abilities can have the opportunity to share and discuss their ideas. Try using this wheel to visually show which point the discussion should be at.



Can you remember those lights/buzzers we just talked about? Well, when using the "[talk to your partner](#)" strategy, you could divide the time between the participants and use the light/buzzer to indicate switching of roles, meaning the speaker becomes the listener.



Did you know Class Dojo has a useful think pair share feature? You can input your own question related to your lesson and project it onto the screen in a few easy steps! Check out how by clicking the video.

**Embedding  
Target 2**



من المفيد استخدام "شارك أزواج افكر" عند استخدام الصورة المرئية لتسليط الضوء على الخطوة أو شاهد هذا !المرحلة التي نحن بصدد القيام بها (مصايح) الفيديو لأيزلينج وهي تستخدم الأضواء لتظهر لطلاب فصلها المرحلة التي يتواجدون (ضونية) 25 يمكنك الحصول على تلك المصايح مقابل .فيها ريالاً فقط من محل

(Dollar)



امتداداً للتفكير المشترك الذي قد ترغب في تجربته هو مما يتيح التفكير ، المزاجية ، والمشاركة ربايعاً لطلاب أكثر وفق الفروق الفردية بينهم الفرصة لمشاركة أفكارهم ومناقشتها حاول استخدام هذه العجلة لتظهر بصرياً النقطة أو المرحلة التي يجب أن تكون فيها المناقشة



الصفارات التي تحدثنا /هل يمكنكم تذكر تلك الأضواء عنها للتو؟

التحدث إلى " حسناً، عند استخدام استراتيجية ، يمكنك تقسيم الوقت بين المشاركين "شريكك الجرس للإشارة إلى تبديل /واستخدام الضوء الأدوار، مما يعني أن المتحدث يصبح هو المستمع

لديها ميزة في استخدام (كلاس دوجو) هل تعلم أن المفيدة؟ حيث يمكنك "شارك أزواج افكر" استراتيجية وضع سؤالك المتعلق بالدرس الخاص بك وعرضه تحقق من !على الشاشة في بضع خطوات سهلة كيفية ذلك بالنقر فوق الفيديو